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Abstract (en)
In the case of this push-button switch, a closure ring (2) enters a covering plate (1). A push button (4) which enters the closure (2) from the rear side
is provided with a lens cap (3). Plungers (5) of the push button (4) pass through an existing adapter (6) and operate a switch which is supported by a
switch block (7). A light reflector (10), which consists of a foot (8) and a reflector part (9), is inserted into an opening (11) in the adapter (6). A printed
circuit (13) having light-emitting diodes (LED1 ... LED5) and diodes (D1 ... D4) enters the foot (8) of the light reflector (10) from the rear side. The
supply voltage of the diode circuit is supplied to the printed circuit (13) by means of connecting wires (L1; L2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei diesem Druckknopfschalter tritt ein Abschlussring (2) in eine Deckplatte (1) ein. Ein rückseitig in den Abschlussring (2) eintauchender
Druckknopf (4) ist mit einer Linsenkappe (3) versehen. Stössel (5) des Druckknopfes (4) durchdringen einen bestehenden Adapter (6) und betätigen
einen von einem Schalterblock (7) getragenen Schalter. Ein aus einem Fuss (8) und einem Reflektorteil (9) bestehender Lichtreflektor (10) ist in
eine Öffnung (11) des Adapters (6) eingesetzt. Eine gedruckte Schaltung (13) mit Leuchtdioden (LED1 ... LED5) und Dioden (D1 ... D4) taucht
rückseitig in den Fuss (8) des Lichtreflektors (10) ein. Die Versorgungsspannung der Diodenschaltung wird der gedruckten Schaltung (13) mittels
Anschlussdrähten (L1;L2) zugeführt. <IMAGE>
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